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Народни посланик Ђорђе Вукадиновић изјавио је да предлог закона о пореклу имовине
предложен првенствено у дневнополитичке сврхе и да осим маркетиншког неће имати
другог ефекта.

    

Он је присутним новинарима понудио опкладу, односно обећао да ће их „све водити на
ручак у ресторан Мадера кад буде донесена прва  правоснажна пресуда по том закону“

  

Вукадиновић је такође критиковао и закон о несталим бебама и подржао иницијативу
удружења родитеља да се тај закон повуче из процедуре. 

  

Вукадиновић: Закон о пореклу имовине је ЕПП

  

БЕОГРАД- Народни посланик у Скупштини Србије Ђорђе Вукадиновић изјавио је данас
да је Предлог закона о утврђивању порекла имовине и посебном порезу "ЕПП закон" и
има предизборну намену.

  

Вукадиновић је на конференцији за новинаре у Дому Народне скупштине рекао да је тај
закон и алиби закон, јер је, каже, једно од старих обећања СНС у неколико изборних
циклуса и тврди да нико неће бити осуђен, нити ће коме по том закону, бити одузета
имовина.
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  "Када прва правноснажна пресуду по овом закону буде донесена, водим вас у (ресторан)'Мадеру' на ручак, не зато што сам богат, него због тога што сам сигуран да од тога нећебити ништа", рекао је Вукадиновић који као једину последицу закона види запошљавањенових 60 инспектора који треба да се баве испитавањем порекла имовине.  Вукадиновић је рекао да је сагласан са удружењима родитеља нестале деце да јенеприхватљив Предлог закона о утврђивању чињеница о статусу новорођене деце закоју се сумња да су нестала из породилишта у Србији, те да га треба повући изпроцедуре.  (НСПМ-Танјуг)  
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